
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                           

                
 

Punkt Varighed 
Ca. tider 

Dagsordenspunkt 
Mødeleder: Søren  

 

1. 30 min. Godkendelse dagsorden og referat 
 
Orientering om skolen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dagsorden og referat blev godkendt. 
 
Jacob 
Fantastisk august. Der er blevet arbejdet 
intenst på at vores 7. klasser er kommet 
godt i gang. Der arbejdes på at få eleverne 
til at finde hinanden, og lære skolen og 
skolens kultur at kende – herunder også at 
arbejde med eget selvkontrol. 
9. årgang har været på skolerejse i 
København – en rigtig god tur med mange 
goode tilbagemeldinger. 7TA og B har været 
på hyttetur. Øvrige 7. klasser tager afsted til 
foråret, når de har lært hinanden lidt at 
kende. 
Hele skolen kører. Der har været bataljer 
blandt enkelte elever, disse er håndteret.  
Vores systematiske opfølgning på 
klasseorden. Klasserne udfylder nu skemaer 
for klassens stand hver fredag. Pedellerne 
følger op. 
Der er lukket op for at eleverne kan forlade 
skolen i pauserne. Eleverne skal lige lære 
den korrekte vej til butikkerne. Det hjælper 
vi dem med. 
 
Elevrådet er ved at konstituere sig. 
Vi haft dialogmøde med Rasmus Graff  

 
Dagsorden 
For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 
 
Dato: TIRSDAG – D. 7. sept. 2021 
Tid: kl. 17.00 – 19.30 
Sted: Mødelokale på skolen 
 
Skolebestyrelsen: (Evt. afbud vil være markeret med x) 

Formand  
Karina Grundahl / KG  

Forældrerepræsentant  
Malene Katballe / MK 

Elevrepræsentant 
Næstformand (X 

Næstformand  
Søren Axelgaard / SA 

Forældrerepræsentant  
Per Storm/PS (X 

Medarbejderrepræsentant 
Bent Sandholt / BS 

Forældrerepræsentant  
Annika Hinrup/ AH 

Forældrerepræsentant 
Kirsten Lei / KL 

Medarbejderrepræsentant 
Karin Duus / KD 

Forældrerepræsentant  
Janne Jessen / JJ  

Elevrepræsentant 
Formand (X 

Souschef 
Tomas Duelund /TD 

  Skoleleder 
Jacob Due Hansen / JDH 

 

 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tilbagemelding på dialogmøde  

 
 
 
 
 
 
 
omkring vores handleplan i 
kvalitetsrapporten. 
 

Den 13. september får vi besøg af det 
politiske udvalg for Børn og familier. Karina 
deltager sammen med Jacob. 
 

Vi arbejder med vores fysiske rammer  
Biografen er tæt på at være færdig, 
sternbrædder udskiftes hvor det tiltrænges.  
 
Der arbejdes kontinuerligt med ”Den 
sammenhængende indsats i distriktet” i 
distriktsrådet. Rådet består af distriktets fire 
skoleledere, Rasmus Graff ofte suppleret af 
vores to praksisvejledere. Der arbejdes f.eks 
med brobygningsforløb fra juniorunivers til 
ungeunivers. Hvilke narrativer er de 
dominerende.  
Bestyrelsen er også optaget af hvordan vi 
kan vi gøre overgangen fra folkeskole til 
ungdomsuddannelse bedre.  
 
 
Jacob, Janne og Karina 
Forvaltning og politikere vil gerne arbejde 
med rammerne for det at sidde i en 
skolebestyrelse. Hvad laver man, hvad laver 
en formand. Og hvordan samarbejdes der 
med det politiske udvalg, forvaltningen m.v. 
Et spændende møde - godt og informativt, 
især hvis man er ny i bestyrelsen.  
Hvordan klæder ledelserne bestyrelserne på 
til arbejdet i skolebestyrelsen?  
 

2. 
 

60 - 80 
min. 
 

 
Prioritering af arbejdsopgaver ifb med 
vores årshjul. 
Alle principper frembringes.  
Kunne være drøftelse af principper for 
trafik, på vej ind og ud. Eks. i bil og på 
gåben. 
 

 
Jacob  
Jacob præsenterede en oversigt over skolens 
principper. Her var der også en liste over 
områder, som vi kan lave principper over. 
 
Ud over dem, der står på listen foreslås 
mobilpolitik, digital dannelse, relation 
samarbejdsskoler. kontaktforældre, hvordan 
følger vi op på trivselsundersøgelser - sætter 
mål. Princip for trivselsfremme. 
Sammenhænge også fra folkeskole til 
ungdomsuddannelse.  



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Bestyrelsen besluttede at begynde arbejdet 
med principper for klassedannelse og 
kostprincipper. De skrives ind i årshjulet. 
Herefter udvælger vi to mere. 
Arbejdet med udeområderne og 
toiletforhold fortsætter.   
Bestyrelsen besluttede at indsende en 
ansøgning til udvalget for Børn og familie 
om økonomi til at forbedre toiletforholdene 
for skolens elever. 
 

3. 
 

 
 

Spisning  

4. 20-30 
min. 

Budget gennemgang Tomas / Jacob 
Tomas gennemgik de historiske data, og 
fulgt op på den aktuelle økonomi. 
Skolen har en drift i ballance. 
Vi ønsker at oparbejde et mindreforbrug, 
som vi kan overføre til 2022 for at sikre en 
forsat stabil drift. 
Vi står samtidigt over for større anlægs- og 
renoveringsarbejder, som forventeligt vil 
kræve kommunal støtte eller financiering. 
Øverst på ønskelisten står en opdatering af 
elevtoiletterne.  
Hjemkundskabslokalet kræver også en 
renovering. Lokalet er bygget til 16 elever. 
Aktuelt undervises op til 28 elever i lokalet. 
Sidst men ikke mindst kræver udeområdet, 
skolegården en tilpasning til skolens 
elevgruppe. 
Skolebestyrelsen indsender som tidligere 
nævnt en ansøgning til financiering af 
elevtoiletterne. 
 

5.  
 

Evt. Børne og undervisningsministeriet har udsendt 
indkaldelse til webinar om uddannelsesvalg. 
OBS 5. oktober - lærerens dag. 

 
 
 


